
 

 

Zápis ze 4. schůzky implementační skupiny pro 

období 2019 -2022  

ke Strategickému plánu 2008 - 2025, s tématy 
 

- AKČNÍ PLÁN 2020 -2021 

 

Jednání se konalo dne 20. 11. 2019 v zasedací místnosti města Jilemnice od 10:00 hodin.  

Přítomni dle prezenční listiny, omluven: Kožnar, Prchlíková  

 

Účelem jednání implementační skupiny bylo vydiskutování tématu pro jednotné založení 

„karty projektu“, jakož i vysvětlení užitých pojmů Garant a Partner projektu, a nastínění dalších 

procesních kroků, které by měly směřovat ke schválení AP pro léta 2020 -2021 na jednání 

zastupitelstva města v lednu (nejpozději) v únoru 2020 a to i vzhledem ke schvalování rozpočtu města 

pro rok 2020 v únoru 2020. 

V úvodu Šnorbert opsal dosavadní vývoj od třetího jednání implementační skupiny (9. 10. 

2019), na kterém bylo dohodnuto, že garanti projektu společně s partnery připraví pomocí jednotného 

formuláře představení projektu, který se bude ucházet o přízeň ostatních členů skupiny a na základě 

bližšího seznámení se s problematikou bude vytvořeno pořadí projektů z hlediska priority a dopadů. 

Na tomto jednání byl rozšířen sloupek s názvem „Partner“ v xls podobě AP. Člen implementační 

skupiny následně poskytl zakládací listinu projektu, která byla používána ve firemním prostředí. 

Protože se některým garantům a partnerům nepodařilo proniknout do „stavby“ listiny, bylo před 4. 

jednáním avizováno, že jednání by se mělo monotematicky zaměřit na vysvětlení pojmů a hledání 

jednotného založení karty projektu a pochopení principů. Ze strany politika zdravého města byl 

stručně představen zásobník projektů, tak jak byl vytvořen národní sítí zdravých měst v on-line 

systému Dataplán a nástavba procesního řízení prezentovaná Valašskými Klobouky na Podzimní škole 

zdravých měst. V následné diskusi byla forma jednotného zpracování Zásobníku projektů 

prostřednictvím on-line nástroje v Dataplánu odsouhlasena s podmínkou provedení zaškolení uživatelů 

a při prokázání praktické uživatelnosti. Následně se diskuse odvíjela od upřesnění definice úlohy 

„Garanta“ a „Partnera“. Pojem partner byl touto schůzí nahrazen pojmem „manažer“.  Pozici manažera 

následně osvětlil Pepa Trojan. Manažer dostává úkol od Garanta, sestavuje projektový tým a garantuje 

formální splnění úkolu. Garant projektu (většinou zastupitel) vytváří podmínky pro jeho realizaci 

(finanční a lidské zdroje) a určuje náplň. Zároveň bylo diskutováno, že projekty navržené do AP2020 -

2021 mají rozdílné a nesrovnatelné úrovně konkrétnosti (obecnosti) i různou úroveň připravenosti.  

Například zcela obecně je definován projekt „Koncepce městského majetku“ nebo „Zlepšení 

odtokových poměrů a zabránění eroze ze zemědělské půdy při extrémních srážkových úhrnech, 

zdržení přívalové vody“ vůči projektu „Rekonstrukce Tyršova náměstí“, který již má stavební 

povolení a stačí najít vhodného dodavatele a finanční prostředky. Na příkladu projektu „Vybudování 

cyklostezek (nebo vyznačení cyklopruhů) "Za prací" Jilemnice - Víchová, Jilemnice - Martinice, 

Jilemnice - Mříčná, Jilemnice - Roztoky, Jilemnice – Valteřice“ garant projektu David Hlaváč 

zkonkretizoval, že prvním krokem je vypracování studie nemotorové dopravy, která bude obsahovat 

postupné kroky od opatření, která lze udělat hned a s minimálními finančními náklady (osazení 

značek, vyznačení cyklopruhů atd., vyhledání vhodných koridorů pro bezmotorovou dopravu) až po 

projekci a budování vlastních cyklostezek. Vlastní konkretizace kroků pro nejbližší dva roky by tak 

měla být určována Garantem ve spolupráci s manažerem (ten by měl poskytovat odborné zázemí, 

vazbu na již zpracované studie a dokumenty, případně upozornění na možné překážky). Například u 

tohoto projektu již byl zpracován audit udržitelného rozvoje v oblasti dopravy a byla v něm 

konstatována malá prostupnost města pro nemotorovou dopravu. 

Při diskusi bylo také konstatováno, že již bylo zpracováno hodně databází a záměry města by se v nich 

měly sjednotit, případně upřesnit, tak aby z jednoho zdroje byly naplňovány i databáze projektů 

vyšších územně správních celků. Prvotně je tudíž možné sjednocení projektů a záměrů, které město 

Jilemnice uvádí v databázi projektů Libereckého kraje, dále zapracování projektů a záměrů MMN a.s. 

Jilemnice na území našeho města. Otevřená databáze by také měla obsahovat projekty a záměry 

získané od občanů na veřejných fórech a které jsou následně obsaženy v komunitním plánu. Formát 

zásobníku projektů v systému Dataplán pak následně obsahuje možnost objektivního posouzení 

jednotlivých projektů z hlediska udržitelného rozvoje. Hodnocení bylo vyvinuto ve spolupráci expertů 

z UK Praha s pilotními městy.  

 



 

 
V poslední části jednání Šnorbert pozval přítomné členy na představení návrhu „Strategie rozvoje 

Libereckého kraje 2021+“, které proběhne dne 27.11.2019 vod 15:00 hod v zasedací místnosti MěÚ 

Jilemnice a který je možno připomínkovat do půlky prosince. Veškeré materiály k této problematice 

lze nalézt na http://www.kraj-lbc.cz/srlk. 

 

Poznámky zapisovatele: 

 

1) Při telefonátu s vedoucí kanceláře NSZM jsem byl odkázán ohledně proškolení na webinář ohledně 

zásobníku projektů, který by měl být dostatečný, pokud bychom chtěli být přímo zaškoleni neměl by 

to být problém. Proto nejprve dávám odkaz: 
https://www.youtube.com/watch?v=qyw7dSn8z4w&list=PLC_g9CiX5DKp7AjLaNGs4LtTRYTyMah

jx&index=5&t=0s 

Video je dlouhé cca 25 min a prosím ty, kterým to po zkouknutí nebude jasné, aby mi do 29.11.2019 

dali vědět, abych případně domluvil proškolení. 

Přikládám i znění e-mailové odpovědi: 

Ahoj Martine. 

díky za zaslání XLS s projekty, překlopíme to tam dle dohody.  

Dám pak vědět, až bude hotové, a vy byste si tam pak doladili další informace,  

včetně hodnocení vůči UR, které doposud v XLS nejsou. 

Rádi k tomu budeme k dispozici. 

(„Náš“) David Vám zásobník mezitím zprovoznil 

Ad školení, můžeme se domluvit, nejprve však zkoukni Manuál a webinář…. je to poměrně 

návodné.  

Návazně, kdyby nestačilo, můžeme zvládnout školení přes Skype. 
 

2) Zatím nevím, do kdy bude překlopen xls soubor naší databáze zásobníku projektů do dataplánu (viz 

výše), každopádně dle časových možností starosty předpokládám ještě jedno svolání implementační 

skupiny na předvánoční jednání, kde snad všechno dopřesníme a doladíme, abychom po Novém roce 

dopracovali  AP 2020 -2021 pro schválení zastupitelstvem města (v lednu, nejpozději v únoru).  

 

  

 

Zapsal: Šnorbert  21. 11. 2019 

 

Příloha: Manuál: on-line zásobník projektů a MA21  

              Scan evidence projektů Valašské klobůky (hůře čitelný, nemám předlohu) 

Neupravený soubor xls ze zásobníku databáze projektů Libereckého kraje (město a 

MMN a.s)         

http://www.kraj-lbc.cz/srlk
https://www.youtube.com/watch?v=qyw7dSn8z4w&list=PLC_g9CiX5DKp7AjLaNGs4LtTRYTyMahjx&index=5&t=0s
https://www.youtube.com/watch?v=qyw7dSn8z4w&list=PLC_g9CiX5DKp7AjLaNGs4LtTRYTyMahjx&index=5&t=0s
https://www.dataplan.info/texty/EVALUATOR-manual_18_revize1.1.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=qyw7dSn8z4w

